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Bijlagen 1. Vragen van D66

Wij stellen u voor kennis te nemen van:

De beantwoording van de door D66 gestelde vragen met als onderwerp “Kans om alternatieve 
zomerkermis te evalueren”.
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Inleiding
Op 3 september 2020 heeft de D66-fractie vragen gesteld over het onderwerp “Kans om alternatieve 
zomerkermis te evalueren”. In deze nota treft u de beantwoording van deze vragen aan.

Vragen en antwoorden
1. Bent u bereid in gesprek te gaan met alle betrokkenen (kermisexploitanten, bezoekers, 

binnenstadbewoners, ondernemers) om in kaart te brengen hoe zij aankijken tegen danwel de 
binnenstad, danwel park de Wezenlanden als locatie van de Zomerkermis voor toekomstige 
edities en de raad daarover te informeren?
Nog voor de verplaatsing van dit jaar waren wij over dit onderwerp al in gesprek met de 
betrokkenen. Als eerste stap evalueren wij nu de zomerkermis van dit jaar in park de 
Wezenlanden met de kermisexploitanten. Mede aan de hand van de uitkomsten daarvan 
bepalen wij het vervolg. Wij informeren uw raad daarover.

2. Hoeveel incidenten waarbij er handhavend is opgetreden waren er afgelopen editie van de 
Zomerkermis?
Alleen op de eerste dag van de kermis heeft de gemeente handhavend opgetreden omdat de 
geluidsnormen werden overtreden. Afspraak was dat de gemeente het geluid inregelt zodat 
wordt voldaan de gestelde geluidsnormen. In deze nieuwe situatie echter had de gemeente 
extra tijd nodig om het toegestane geluidsniveau voor alle 40 exploitanten gezamenlijk goed in 
te regelen. 
De geluidsnormen vanaf de tweede dag het tot einde van de kermis zijn niet meer 
overschreden, op een enkele incidentele geluidsoverschrijding na. Bij een incidentele 
overschrijding wordt, conform het Handhavingsbeleid bij Evenementen, pas overgegaan tot 
handhavend optreden na meerdere overschrijdingen in een periode van een uur. Handhavend 
optreden was niet meer nodig.

3. Hoeveel meldingen van overlast waren er afgelopen editie van de Zomerkermis?
Er zijn bij de gemeente acht klachten binnengekomen die betrekking hebben op de kermis. 
Daarvan hadden er vier betrekking op het geluid (twee klagers hebben meerdere malen een 
melding gedaan). De overige meldingen hadden betrekking op informatie over het geluid (drie) 
en één klacht ging over de 1,5 meter afstand in het kader van de noodverordening.

De politie rapporteert de volgende incidenten: 
 diefstal bromfiets en twee keer diefstal fiets;
 eenvoudige mishandeling op het terrein van de kermis;
 overlast van een beschonken man;
 zeer jeugdigen die zonder hun ouders op de kermis waren.

4. Hoe verhouden de cijfers in uw antwoord op vraag 1 en 2 zich tot voorgaande edities van de 
Zomerkermis in de binnenstad?
De cijfers van de kermis in park de Wezenlanden en de kermis in de binnenstad zijn niet te 
vergelijken omdat in de binnenstad de kermis plaatsvindt in combinatie met het Straatfestival. 
Dat was in het park niet het geval. Zowel voor de meldingen over geluidsoverlast als voor 
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openbare orde meldingen speelde deze combinatie een grote rol. Een vergelijking is daarom 
niet mogelijk.

Openbaarheid
Ja.

Burgemeester en Wethouders van Zwolle,

voorzitter, Peter Snijders

secretaris, Ingrid Geveke


